
To: ERED) EXETE @ groningen.nl]; EXER)ERED© oroningen ni]
From: [ENED
Sent: Mon 1/16/2023 4:07:02 PM

Subject: RE: Batterijopslag

Received: Mon 1/16/2023 4:13:05 PM

Prima, ga ik doen!

Groeten

: EAE BEA < CR (ogroningen.nl>
Verzonden: vrijdag 13 januari 2023 11:21

an: EE, NRE IKE op ovincironingen. i> NIE IKE <INEKECINN cc oningen. >
Onderwerp: RE: Batterijopsla

Van:BEA JIE 20 rovinciegroningen.nl>

Verzonden: vrijdag 13 januari 2023 10:57

Onderwerp: RE: Batterijopslag

Hoi ERE,

Bedankt voorje antwoord, lijkt me inderdaad goed om EEE op de hoogte te brengen maar m.i. hoeft hij niet bij het gesprek met

ERA aanwezig te zijn.

Zal ik hem dan voorstellen dat wij drie (of ik en één van jullie) hem wel te woord willen staan om hem meer te vertellen over waar

we nu aan werken? Heb je misschien momenten in jouw en/of JEEZ cenda die ik mee kan sturen?

Dank! En vast fijn weekend,

5.1.2e

Verzonden: vrijdag 13 januari 2023 10:40

Onderwerp: RE: Batterijopslag

Hoi IEKEEN,
Top dat je even mailt. is geveld met een griepje, maar komt hopelijk snel weer op de lijn, vandaar dat ik nu even reageer.

Wat mij betreft is dit in afwachting van het proces vanuit Repowered en 6f zij behoefte hebben aan het benaderen van dergelijke

ontwikkelaars. Ik neem gemakshalve aan van wel, want het levert ongetwijfeld waardevolle informatie op. Goed dus om af te

stemmen met dat deze lijntjes nu lopen.
Wat betreft het concrete verzoek: je weet inmiddels hoe wij hier tegenaan kijken. Mijn inschatting is dat dit op dit moment

niemand een stap verder helpt om als provincie zijnde daar apart mee om tafel te gaan. Dat zouden we (is mijn bescheiden

mening, maar zoals jij ook al aangeeft) als projectteam moeten aanvangen.

Hartelijke groet,

Projectmanager Energietransitie

Gemeente Groningen

Tel. 5.1.2e

Van:BE JIBE @orovinciegroningen.nl>
Verzonden: woensdag 11 januari 2023 14:27

Aan: EER

EERE: oningen.nl>; <HEEEEDNoc oningen.ni>
Onderwerp: FW: Batterijopslag

ES -- BEY,
Dit verzoek kreeg ik in de mail. Lijkt me goed dat we als "projectteam" hierop reageren.

Wanneer komt voor jullie uit om het met EMER hieroverte hebben? Dan kan ik hem een voorstel doen.

Groeten

Van: | LC Energy <BR @icenergy.nl>
Verzonden: dinsdag 10 januari 2023 17:42

1505894 0114



Aan:BE JIB corovinciegroningen.ni>

Onderwerp: Batterijopslag

Beste mevrouw [ERIER, besteBE
Momenteel zijn wij binnen LC Energy bezig met een aantal projecten op het gebied van grootschalige batterij-opslag, onder meer

in de provincie Groningen. Wij hebben inmiddels een vergunning voor een wat kleinere batterij, die we komend jaar willen bouwen

in Ter Apel.

Met deze batterijen hopen wij een bijdrage te kunnen leveren aan de ontstane en toekomstige netcongestie in de provincie.

Nu begrepen wij dat de provincie, in samenspraak met enkele gemeenten, een regionaal beleidskader aan het opstallen is hierover.

Kunnen we misschien een keer een afspraak maken om dit een keer te bespreken?

Met vriendelijke groet,

LC Energy
512efs.12e

M: +31 ( 5.1.2e

www.LCenergy.

© LC ENERGY

Op onze website kunt u lezen welke dienstverlening u van ons mag verwachten.

https:/ /www.provinciegroningen.nl/servicenormen/
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